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INTERPELLATION TILL STATSRÅD

Till justitieminister Gunnar Strömmer (M)

2024/25:607 Uteblivna straff för människohandel

Olika former av människohandel eller utnyttjande står nära nog alltid i centrum 
för arbetslivskriminaliteten. I dagarna rapporterade Ekot om att 185 fall av 
misstänkt människohandel anmäldes 2024, men trots det dömdes ingen för 
brottet.

Jämställdhetsmyndigheten menar att orsaken är bland annat att polisen 
fokuserar på annan typ av brottslighet. Om det är sant är det högst 
bekymmersamt. Den här typen av brottslighet kan inte få passera obemärkt 
förbi och skada vårt samhälle på grund av att den inte prioriteras.

Vi vet ju att de här formerna av organiserad kriminalitet ofta går i varandra, och 
samma huvudmän arrangerar smuggling av människor, narkotika och vapen 
och så vidare samtidigt som de har både till synes legala verksamheter inom till 
exempel byggbranschen dit människor smugglas och utnyttjas och helt 
kriminell verksamhet med droger och sprängningar.

Därför är det ju extra beklämmande att just människohandelsbrotten inte ros i 
hamn. De länkar ju på många sätt samman all den organiserade kriminaliteten 
och borde vara i centrum för bekämpandet av densamma.

Mot bakgrund av detta vill jag fråga justitieminister Gunnar Strömmer:

 

Vad avser ministern att göra för att öka fokuset på detta och se till att de som 
handlar med människor för till exempel prostitution eller byggarbeten inte kan 
komma undan på det här sättet?

………………………………………

Patrik Lundqvist (S)

Från Riksdagsförvaltningen
2025-04-14
Besvaras senast
2025-05-06
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Överlämnas enligt uppdrag

Lena Lindbäck


